



Sample Collection and Chemical Testing of Food Products

Amendment # 9

Services de prélèvement d'échantillons et l'analyse chimique des produits alimentaires

Modification N° 9

Question 1:

Page 23 Financial Criteria (MF1) – we are having a debate on the wording.

“For each year of the Initial Standing Offer period and Optional Extension Periods, the Offeror must not exceed +/- 5% in the firm flat price per sample...”

Does this mean we can increase to max 5% PER YEAR of the offer or increase up to max 5% for the length of the 4 year?

Answer 1:

An Offeror can increase up to a maximum of +/- 5% per Year, per price sample.

Question 2:

Please confirm delivery address for bid documents, as 59 Camelot Drive is not showing on Fedex nor Purolator's courier systems?

Answer 2:

We can confirm 59 Camelot Drive is a valid mailing address; however, you may use Postal Codes K1A 0Y9 or K2G 5W6 to submit proposals.

Question 3:

If some of the submitted document headers etc. indicate the previous September 23 closing date, is it acceptable as long as we update the original RFP Cover page to the new version provided on September 20th?

Answer 3:

Any proposals indicating the previous September 23 or the new September 30th closing dates will be accepted.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME.

Question 1 :

Page 23 Critères financiers (MF1) - nous avons un débat sur le libellé.

« Pour chaque année de la période d'offre permanente initiale et des périodes d'extension facultatives, l'offrant ne doit pas dépasser 5 % du prix fixe ferme par échantillon... »

Est-ce que cela signifie que nous pouvons augmenter à max 5% PAR ANNÉE de l'offre ou augmenter jusqu'à max 5% pour la durée de la 4 ans ?

Réponse 1 :

Un soumissionnaire peut augmenter jusqu'à un maximum de +/- 5 % par année, prix par échantillon.

Question 2 :

S'il vous plaît confirmer l'adresse de livraison pour les documents d'enchères, puisque 59 Promenade Camelot n'est pas affiché sur les systèmes de messagerie Fedex ou Purolator ?

Réponse 2 :

Nous pouvons confirmer que 59 Promenade Camelot est une adresse postale valide; toutefois, vous pouvez utiliser les codes postaux K1A 0Y9 ou K2G 5W6 pour soumettre les soumissions.

Question 3 :

Si certains des en-têtes de documents soumis, etc. indiquent la date de clôture du 23 septembre précédente, est-il acceptable tant que nous mettons à jour la DP originale à la nouvelle version fournie le 20 septembre?

Réponse 3 :

Toutes les soumissions indiquant la date de clôture du 23 septembre ou du 30 septembre seront acceptées.

TOUS AUTRES TERMES ET CONDITIONS RESTENT INCHANGÉS.